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Όπως και πέρσι, έτσι και φέτος δημιουργήσαμε μία ψηφοφορία για να "ακουστεί" η φωνή
του λαού, η φωνή των downhillάδων, να δούμε τι μας αρέσει και τι όχι, πως μπορούμε να
βελτιωθούμε, τι προτάσεις έχετε εσείς για αυτό και τι πιστεύετε για τη μέχρι τώρα πορεία
του Ελληνικού Κυπέλλου Downhill. Ταυτόχρονα είχαμε την ευκαιρία να αξιολογήσουμε τον
κάθε αγώνα ως προς τη διοργάνωσή του, αλλά και ως προς το επίπεδο κατασκευής της
πίστας. 
  
346 απαντήσεις δόθηκαν σε διάστημα δύο εβδομάδων. Σύμπτωση μεν, αλλά σίγουρα έχει
μία σχέση, 346 ονόματα είναι και στην τελική γενική κατάταξη του
κυπέλλου 2014 ! Οπότε μπορούμε
να πούμε πως τα αποτελέσματα της ψηφοφορίας είναι αρκετά ρεαλιστικά και ελάχιστοι
εώς κανένας μπήκαν στη διαδικασία της πολλαπλής ψήφου προκειμένου να αλλοιώσουν το
αποτέλεσμα. 

θα αφήσουμε την ανάλυση σε εσάς και θα σταθούμε σε 2-3 σημεία μόνο των
αποτελεσμάτων.

        1.  Χαιρόμαστε που το μεγαλύτερο ποσοστό (29%) δηλώνει ικανοποιημένο από τη μέχρι τώρα πορεία του κυπέλλου, βαθμολογώντας με ένα 8 στα 10!
Να υπενθυμήσουμε πως μιλάμε για το 2ο μόλις Πανελλήνιο κύπελλο, το οποίο δεν είναι τίποτα άλλο από μία βαθμολογική ενοποίηση όλων ή κάποιων από τους αγώνες downhill που λαμβάνουν χώρα στην Ελλάδα. Δεν είναι αυτός μόνο ο σκοπός ενός κυπέλλου, αλλά όλα από κάπου αρχίζουν, και αυτό ξεκίνησε έτσι. Πέραν αυτού, γίνεται προσπάθεια και για μία κεντρικοποίηση των κανονισμών και ένα γενικότερο συντονισμό όλων των διοργανωτών. Να τονίσουμε πως το κύπελλο δεν ανήκει σε κανέναν, δεν είναι κανενός διοργάνωση και δεν έχει αφεντικά. Ο κάθε αγώνας είναι αυτόνομος και ο κάθε διοργανωτής υπεύθυνος για τον αγώνα του. Γίνονται προσπάθειες, σιγά σιγά αυτό να μεγαλώσει, να αποκτήσει υπόσταση και ταυτότητα, με σκοπό την ανάδειξη του τόσο θεαματικού αθλήματος που αγαπάμε και τη διεκδίκηση σωστής υποστήριξης από φορείς, πολιτεία και εταιρίες.   
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      2.  Και πάλι χαιρόμαστε που η πλειοψηφία, 84% , αναγνωρίζει την προσπάθεια που γίνεται και δηλώνει πως τη χρονιά που πέρασε, είχαμε μία βελτιωμένη έκδοση κυπέλλου σε σχέση με αυτήν της πρώτης χρονιάς. Σε αυτόν τον τομέα, της βελτίωσης, καλούμε οποιονδήποτε πιστεύει πως μπορεί να φανεί χρήσιμος, να έρθει σε επαφή με κάποιον από τους διοργανωτές ή τη συντονιστική ομάδα. 

      3.  Πολύ σημαντικές και σωστές προτάσεις  έχουν πέσει στο τραπέζι από εσάς τους ίδιους. Το Σάββατο 7/2, πριν την εκδήλωση της απομονής επάθλων, όλοι οι διοργανωτές των τελευταίων δύο ετών και αυτών που θα είναι φέτος, έχουνε συνάντηση  και σίγουρα κάποιες από αυτές τις προτάσεις θα είναι θέματα προς συζήτηση. Διαβάστε τις προτάσεις ακριβώς όπως τις γράψατε:    -  Προκριματικος γυρος το Σαββατο, σαν του Ωραιοκαστρου. Οχι uphill στις διαδρομες. Πιο φαρδιες διαδρομες. Δυσκολια, οχι επικινδυνοτητα.    -  Καλύτερες κατασκευές στις πίστες    -  Να δοθεί περισσότερη σημασία στην ασφάλεια των αθλητών    -  -σαφεις κανόνες που να τηρουνται παντου-riders meeting-εφαρμογη ποινων σε παραβατες, προστατευτικα στρωματα απο Παρασκευη, ασφαλιση αγωνιζομενων, οχι αγωνες χωρις κριτες    -  Ξεφτιλες δε πρεπει να εμπλεκονται σε διοργανοσεις.Να παν να δουλεψουν αν θελουν φραγκα.Στροματα απτα σκουπιδια&κουβερτες δεν ειναι εξοπλισμος ασφαλιας.    -  κατα την γνωμη καθε διοργανωση πρεπει να θυμιζει την διοργανωση του ωραιοκαστρου που ηταν ΑΨΟΓΗ τοσο απο μεριας ασφαλειας και προγραμματος    -  Περισσοτερους αγωνες,σε νεες πιστες οι οποιες υπαρχουν ηδη    -  Καλύτερη υποδομή    -  να αρχησει η σεζον με το tank trail    -  Πολυ σημαντικο ειναι να μην ταλαιπορουμαστε σαν αθλητες, οπως στον αγωνα στην Κυμη, οπου περιμεναμε μεσα στο κρυο σε ενα σπιτακι για περιπου μια ωρα , οπου κρυωναμε και κουραζομασταν.    -  περισοτεροι αγωνες    -  πιο καλοφτιαγμενες πιστες και πιο γρηγορο uplift    -  Καλύτερη οργάνωση σε θέμα ασφάλειας και μεγαλύτερα μονοπάτια με 2 ή 3 περισσότερα άλματα που να τα καταφέρνουν οι περισσότεροι !    -  Να το δούμε σαν κύπελλο και όχι σαν μεμονωμένους αγώνες.....    -  Na einai kalitera sidirimenes i pistes kai na ginoun pio diskoles apo merias almaton/drop/transfer klp    -  max 7 αγώνες.    -  Περισσότερο προσοχή απο τους διοργανωτές σε θέματα ασφάλειας καλύτερος συντονισμός κατα τη διαρκεια των αγώνων.θα υποστηριζουμε όπως μπορούμε το κύπελλο σαν αναβάτες.    -  Να ξανα ανοιξει το πρωταθλημα οριζοντες προς νησια και να μας δωσει λιγο απο τη χαρα της συμετοχης    -  Βαθμολογια και στα προκριματικα    -  Δεν εχω καποια σηγκεκριμενη προταση παρα λιγη περισσοτερη προετοιμασια οσων αφορα την ασφαλεια σε μερικους αγωνες    -  Πιστεύω επίσης οτι πρέπει να γίνει αγώνας στην παρνηθα    -  ο τροπος της βαθμολογιας κινητρο επαθλο για τους 10 πρωτους του περσινου πρωταθληματος    -  Οι αγωνες να εχουν πιο επισημο χαρακτηρα    -  Θα επιθυμουσα καλυτεη οργανωση,οι πιστες να τροποποιουντε αρκετο καιρο πριν οχι μια εβδομαδα.κατα τα αλλα του 2014 ειναι αρκετα καλο!!    -  Καλύτερη δυνατή διαχείριση του χρόνου απο εδώ κ πέρα όσο αφορά το απλιφτ απο τους διοργανωτές κ πάνω απ όλα σεβασμός απο τους αθλητές σε πρόγραμμα ωράρια κ διοργανωτές    -  Να γίνουν οι πίστες πιο ασφαλείς    -  mia merida anavaton exei xenerosei apo to olo stisimo tis fashs den eiparxoun dora h red bull kanei diafimisei tzaba den dinei tpt kai oi kaloi anavates den pernoun mia !    -  ποιο καλη αναμετάδοση, πιο οργανωμενο up lift . καλυτρο στησιμο στους χωρους τερματισμου.Να εχει κατι που να κρατα το ενδιαφερον του επισκεπτη.    -  to oti tamonopatia se pola simeia meta apo 50-60 perasmata arxizan kai xalousan h grames tous.    -  προβολή σε media (κυρίως TV)    -  drops αλματα κ ταχυτητα.προσελκυση νεων ατομων.    -  Αφου ειναι downhill να γινονται οι αγωνες σε καθαρα downhill πιστες πχ. πηλιο και οχι marathon και να ρυθμιζουν καλυτερα τα uplift να υπαρχει σειρα και να μην αργουν πολυ οπως στα καλαβρυτα    -  Η διοργανωση για το πεος στους περισσοτερους.    -  Πιστευω οτι τελικα ο προκριματικος πρεπει να ειναι την κυριακη γιατι χανουμε ολο το fun του σαββατου!    -  να βελτιωθουν ακομα περισσοτερο τεχνικα οι πιστες    -  Στις πιστες κυριως.    -  Να βλετιωθουν κυριως οι διοργανωσεις ωστε να εχουν μεγαλυτερη δυνατοτητα συμμετοχης!    -  δώρα η χρηματικά έπαθλα για τους πρώτους γενικής άσχετα ποιοι είναι αυτοί κάθε φορά. ξοδεύουν ήδη πολλά και ρισκάρουν περισσότερο από όλους οπότε τους αξίζει. και πίστες κυρίως downhill αν γίνετε!    -  Καλυτερηασφάλεια.Πίστες κ όχι μονοπατια. Δλδ δουλεια διαπλάτυνσης.Να διαχωριστεί η κατάβαση από το am και το fr.Δεν κάνουμε διαγωνισμο πρωτοτυπιας. θελουμε τεχνικά τεραιν και όχι λουναπαρκ    -  Καλήτερη ασφάλεια, τήρηση προγράμματος(χρονος κλπ) αγώνα, καλήτερες πίστες, συμπεριφορά αθλητών/διοργανωτών, τήρηση κανόνων, όσο το δυνατόν καλήτερο και πιο οργανομένο uplift.    -  θα ηταν καλο να γινου περισσοτεποι αγωνες στην αττικη η τουλαχιστον κοντα στην αθηνα    -  το κυπελο downhill του 2014 ηταν πολι ωρεο και 8α ηθελα να μαθω ποτε θα αρχισει το κυπελο downhill του 2015    -  περισσότεροι αγώνες χαμηλότερες συμμετοχές αγώνες μεσα στην Αθήνα    -  Συμμετοχή της πολιτείας ως προς την ιατρική περίθαλψη, επιδιόρθωση της πίστας απο το Σάββατο στην Κυριακή, τήρηση του χρονοδιαγράμματος    -  Να υπάρχουν πιο πολλές πίστες του τύπου : πιατάκι Πηλίου και Καλαβρύτων    -  ελλάδα δεν είναι μόνο η αθήνα.κατά τα αλλά καλή δουλειά και μπράβο για την προσωπική δουλειά    -  Να γίνουν αγώνες με Lift!    -  να γίνει ένας αγώνας extra για τον πρωταθλητή    -  Aν και δύσκολο, θα ταν υπέροχο αν υπηρχαν live βιντεοσκοπήσεις του αγώνα, την ώρα του αγώνα    -  Θα προτιμούσα σε ορισμένους αγώνες να υπάρχει καλύτερη διοργανωμενοι από άποψη uplift.    -  Πιστες στην ΑΘηνα λογω πληθους αναβατων περισσοτερη οργανωση και υπακοη περισσοτερη στους κανονες του ανθρωπου απο τη uci για την ασφαλεια των αγωνων.    -  kalytero uplift pio fardies pistes ligotera epikindina simia    -  Περισσοτερο χρονο στης προπονησης , σεβασμος απο ολους σε ολους    -  Ξανά βάλτε τον αγωνα στο πρεβαντοριο, χανια η διαδρομή εχει αλαξει πολυ κ υπάρχουν πολλα παιδια όπου περίμεναν πως και πως να γινει για να τρέξουν !! Εχουν προστεθεί νεα αλματα κ νεα lines    -  Αγώνες βόρεια Ελλάδα    -  To Cup na ginei analogos me ta standard ths UCI !!!!!!!!!!!!!!!!! kai oxi opos boleuei ton ka8e diorganoti Kai profanos 8eloume kai Prota8lima    -  Πιο ασφαλεις πιστες, πιο ουσιαστικοι χορηγοι απο τον λοκαλ φουρνο που να προσφερουν επαθλα (€) για τους αθλητες    -  Να ελεγχονται οι πιστες πριν εγκριθουν για downhill πιστες που ανηκουν στο πρωταθλημα. Να μπαινουν καινουργιες πιστες οχι ολο οι ιδιες.    -  θα πρεπει τα uplift να ειναι πιο γρηγορα με περισσοτερα οχηματα και οχι να περιμενουμε εως και μιση ωρα για μια καταβαση! οι προκριματικοι να γινονται απο το σαββατο.    -  Μεγαλύτερη προσπάθεια απο όλους σε όλα τα επίπεδα αγωνίστηκα, διοργανωτικα καθώς επίσης να βελτιωθεί το κομμάτι του promotion!    -  Ποιο πολλα φορτηγα η trailler για αναβαση αθλητων    -  Να μην γίνουν αγώνες κατά την διάρκεια εξετάσεων του Ιουνίου    -  Όλα οκ μόνο περισσότερη ασφάλεια μεσα στις πίστες όσον αφορα τους διασωστες    -  Θα ηθελα να ξαναμπει στο καλενταρι των αγωνων και ο υμμητος.Ευχαριστω!    -  Θα ήθελα να έβλεπα ένα πιο ενδιαφέρον κύπελλο που θα προέρχεται από εναν μεγαλύτερο ανταγωνισμό μεταξύ τον αθλητών. Οι οποίοι με την σειρά τους χρειάζονται τα ανάλογα κίνητρα.    -  Με ενοχλησε οτι το λιφτ ξεκιναγε ποιο αργα απο αυτο που λεγανε. Ειδικα την κυριακη.    -  perisotera fortiga sto up lift gia na min dimiurude megales ures    -  Περισσότερη ασφάλεια αλλά διατήρηση του επιπέδου δυσκολίας στο μονοπάτι    -  περισσότερη ασφάλεια για αθλητές και θεατές    -  Πρέπει να γίνει αγώνας στο tiger trail της Καλαμπακας    -  καλυτερη ασφαλεια σε μερικες πιστες και ποιο σωστα uplift    -  περισοτερα προστατευτικα στις πιστες    -  ναι γινουν αγωνες στα χανια στην downhill του ανδριοτη    -  να υπαρχει πολης χρονος για προπονησεις    -  Τήρηση της προκήρυξης του αγωνα, χωρις αλλαγές της τελευταίας στιγμής.    -  Θα ήθελα να υπάρχουν χώροι "pitstops" όπου όλοι οι αναβάτες θα μπορούν να αφήνουν τα ποδήλατα τους και να ξεκουράζονται μεταξυ των δοκιμαστικων, προκριματικού και τελικού.    -  να γίνουν αγώνες κοντα στην Αθήνα    -  κατα την αποψη μου αυτο που θα επρεπε να βελτιωθει λιγο η μεταφορα των αναβατων στην πιστα    -  safos kaliteri diorganosi ke asfalia gia tous anabates.......katatala I pistes na ine kala stimenes ke meletimenes    -  Μεγάλο μειονέκτημα αποτελεί η αναμονή που δημιουργείται πριν τον αγώνα και οι γελοιότητες που γίνονται από τους αθλητές που τροποποιούν σημεία της διαδρομής για να τα φέρουν στα "μέτρα¨" τους    -  na gini dopin test giati merikoi doparonte san aloga!!!    -  Θα ήθελα αν γίνεται να υπάρχει περισσότερη οργάνωση όσον αφορά το uplift και αν γίνεται να υπάρχει καλύτερη σήμανση με κορδέλες.    -  Να εφαρμοστούν κριτήρια για το πόσο σωστά φτιαγμένα είναι τα μονοπάτια που γίνονται αγώνες και έτσι να γίνει καλύτερη επιλογή αυτών.    -  ασφάλεια στους αγώνες..οτι είδαμε στην θεσ/νικη πρέπει να ειναι παντου τα παιδιά εκει ειχαν αίσθημα ευθύνης και σεβασμού για τους αναβάτες σε αυτό το θέμα .    -  περισσότερη σημασία στην οργάνωση και κυρίως στους κριτές οι οποίοι πρέπει να έχουν πιο ενεργό ρόλο στη όποια παράβαση εκ μέρους αναβατών    -  Στο κυπελο του 2015 ηθελα στους αγωνες να υπαρχει τουλαχιστον ενα ασθενοφορο και σιγουρα ενα γιατρος!Μετα ηθελα να υπαρχει πιο γρηγορο uplift    -  2 αγώνες στην Αθήνα    -  - water and food should be available at all races - a standard race procedure to avoid miss-understanding and complaints    -  Να ενταχθούν νέες πίστες και να υπάρχει καλύτερη οργάνωση με τα λίφτινγκ σε όλους τους αγώνες.Επίσης καλύτερη συντήρηση μονοπατιών στα σημεία που πονανε    -  Πιστες downhill και όχι για να συμπληρωθεί το callentar ότι ναναι .. μην κανετε το downhill εμπορικο και για ολους ... όπως επισης βαλτε κινιτρο το σημαντικοτερο επαθλα λεφτα ..    -  kali fasi    -  Στ 2015 θα ήθελα οπωσδήποτε να υπάρχει το Super Trail και να μην υπάρχει ο αγώνας στο Ωραιόκαστρο.    -  Καλύτερες πίστες καλύτεροι διοργανωτές κ βοηθήστε τους πρώτους να βγουνε στο εξωτερικό για αγώνες..ευχαριστώ    -  λιγοτεροι αγωνες-ολοι υποχρεωτικοι    -  Νοσοκομιακι καλιπψη όχι με αγροτικά καλητερη ενημέρωση για τους αθλητές νερό στην εκηνιση καλητερα ap lift χωρίς να σπάμε τα ποδιλατα    -  λιγο καλητερα uplifts, καλητερη προστασια για τα ποδήλατα κ σειρα (το σημαντικοτερο), αναμνηστικα, νερα στην εκκίνηση κ τον τερματισμο στην ωρα τους. δεν αφορα σε ολους τους αγωνες αλλα σε αρκετους.    -  sthn organosh    -  Καλυτερη ενημερωση για την διεξαγωγη των αγωνων κ καλυτερη οργανωση στους αγωνες. Σε γενικες γραμμες πολυ καλο το κυπελλο κ βελτιωμενο απο περυσι.    -  ΠΙΟ ΣΧΟΛΑΣΤΗΚΟΣ ΕΛΕΝΧΟΣ ΣΤΟΥΣ ΑΝΑΒΑΤΕΣ ΣΤΟΝ ΕΞΟΠΛΗΣΜΟ ΤΟΥΣ ΓΙΑ ΝΑ ΕΧΟΥΜΑΙ ΛΙΓΟΤΕΡΟΥΣ ΣΟΒΑΡΟΥΣ ΤΡΑΥΜΑΤΗΣΜΟΥΣ ΑΝΑΒΑΤΩΝ ΣΕ ΑΓΩΝΕΣ ΜΙΑΣ ΚΑΙ ΤΟ ΕΠΙΠΕΔΟ ΑΝΑΒΑΤΩΝ ΕΧΕΙ ΑΝΕΒΕΙ ΑΡΚΕΤΑ    -  περισοτερες βολτες την ημερα του σαββατου και πιο οργανομενα uplift            Νικητές το Πήλιο και η Δίρφη...  Και φτάσαμε στα πιο καυτά αποτελέσματα που σίγουρα οι πιο πολλοί περιμένουν ναμάθουν πως και πως!! Από την περσινή ψηφοφορία, προέκυψε η ιδέα να βραβευθεί ηκαλύτερη πίστα του κυπέλλου. Αναδείχθηκε λοιπόν η καλύτερη πίστα και βραβεύθηκε μεαυτόν τον τίτλο το Tank Trail Crew από την Κύμη. Φέτος έχουμε βράβευση και για τιςδύο κατηγορίες, διοργάνωσης και πίστας. Και ο τίτλος της καλύτερης πίστας πάει...
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Ενώ για την πιο άρτια διοργάνωση αγώνα θα βραβευθεί...
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Συγχαρητήρια αξίζουν όλοι οι διοργανωτές του 2014, καθώς απέσπασαν όλοι βαθμολογίαάνω του μετρίου, τόσο για τη διοργάνωση, όσο και για την πίστα που είχαν ετοιμάσει. Ηπροσπάθεια είναι συλλογική και όντως το επίπεδο έχει ανέβει και πάμεγια τα καλύτερα! Μπορείτε να δείτε αναλυτικά τα αποτελέσματα της ψηφοφορίας ΕΔΩ .Ραντεβού το Σάββατο 7/2 στη μεγαλύτερη γιορτή του ελληνικού downhill ! Μηλείψει κανείς...
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